

6D  
5N

# 奇美 南越

## WONDER SOUTHERN VIETNAM

美奈 | 大叻 | 芽庄

MUI NE | DALAT | NHA TRANG





## 1 吉隆坡 ✕ 胡志明市 - 185公里 - 美奈

集合于吉隆坡国际机场，飞往胡志明市。

📍 抵达新山一机场后，将前往美奈海滩

## 2 美奈 - 156公里 - 大叻花园

📍 白沙丘 (含越野车)

白沙丘令人惊叹提供了独特而风景如画的景观，等你来探索。

📍 红沙丘

这里的沙丘呈现出不同的形状和颜色，给人一种令人难以置信的美丽感觉。

📍 美奈渔村

美奈渔村是美奈半岛上的一个渔村小镇，其至今还保留着最原始的模样，其既是渔港，也是海滩，显得十分朴素自然。

📍 仙女溪

游客可以在这清澈的溪流和奇特的岩石地貌，游客可以脱鞋涉水，感受到清凉的溪水。这里的景色非常宜人，适合漫步和拍照。

📍 大叻夜市

被公认为美食和购物的天堂。

## 3 大叻

📍 大叻公园

园内有至少 300 种不同的花卉，如：绣球花、含羞草、玫瑰等，其中数百种全年开放。

📍 灵福寺

越南寺庙建筑中的精品，远远看去，像一件巨大的镂空雕刻工艺品，玲珑剔透。

📍 大叻火车站

拥有独特的建筑风格，整体而言为装饰艺术风光，有法国的建筑风格，同时也有本土的越南中部高地的建筑元素。

📍 疯狂屋

由越南建筑师设计和建造的建筑，外型十分独特。

📍 保大夏宫

是保大皇帝一家在越南林同省大叻的住所，兴建于1933年到1938年，由法国建筑师以及黄晋发设计。浪比昂山 - 通常被称为“大叻屋顶”，是越南中部高地林同省的标志性地标。以其壮丽的景色、丰富的生物多样性和迷人的文化遗产而闻名。

📍 郎平山

在南部的一座雄伟山峰。它被称为大叻之巅，以其令人惊叹的全景、郁郁葱葱的绿色植物和丰富的文化意义而闻名。

## 4 大叻 - 134公里 - 芽庄

📍 竹林禅院

越南最好的寺庙之一，由于其位于山顶的绝佳位置，四周群山环抱，并享有大叻最美丽的泉林湖的美景。

📍 罗宾山 (含单程缆车)

大叻缆车站位于罗宾山，旅途中可以欣赏到大叻市的全景。

📍 达坦拉瀑布 (含单程过山车)

非常漂亮的瀑布。沐浴在森林宁静的氛围中，乘坐高山过山车穿越茂密的森林。

📍 龙山寺

芽庄最古老的寺庙。里面有一尊巨大的大佛。

📍 婆那加占婆塔

探讨占婆塔的建筑风格，还可以知道更多占婆人的历史

📍 芽庄教堂

典型的哥特式建筑，高大的钟楼气势恢宏。

📍 沉香塔

📍 芽庄夜市

夜市主要贩售帽子、各种鞋类、玩具、传统服饰、咖啡等，还有越南非常著名的海鲜也可以在这里品尝得到。

## 5 芽庄

📍 全日自由活动

计划您一日游行程。

## 6 芽庄 ✕ 吉隆坡

送往机场，返回温暖的家。

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。



婆那加占婆塔  
Ponagar Tower Temple



## 1 KUALA LUMPUR ✈ HO CHI MINH CITY – 185km – MUI NE

Assemble in Kuala Lumpur International Airport for flight to Ho Chi Minh City.

📍 **Once arrive Tan Son Nhat Airport will transfer to Mui Ne Beach**

## 2 MUI NE – 156km – DALAT FLOWER CITY

📍 **White sand dunes (Included ATV Quad Bike)**

The White sand dunes stunningly offer a unique and picturesque landscape waiting for you to explore.

📍 **Red sand dunes**

These natural wonders will leave you speechless with their stunning red-hued landscape and incredible sunset views.

📍 **Mui Ne Fishing Village**

The village provides a glimpse into the traditional livelihoods of local fishermen, showcasing the authentic beauty and cultural richness of Vietnam's coastal life.

📍 **Fairy Stream Mui Ne**

With its ethereal charm and awe-inspiring beauty, this natural wonderland beckons visitors to step into a world where reality and fantasy intertwine.

📍 **Dalat Night Market**

Recognized as a paradise for foodies and shoppers.

## 3 DALAT

📍 **Dalat Flower Park**

The park consists of at least 300 different kinds of flowers such as: Hydrangea, mimosas, roses etc, hundreds of which are in blossom all year round.

📍 **Linh Phuoc Pagoda**

One of the most famous landscapes of Da Lat, with the typical design of Asian identity. It boasts a perfect combination of temples and pagodas of Eastern architecture.

📍 **Dalat Railway Station**

It is notable for its unique architectural style, which incorporates French-style buildings with elements of houses from Vietnam's Central Highlands.

📍 **Crazy House**

An unconventional building designed and constructed by Vietnamese architect.

📍 **Summer Palace**

Also known as Palace 3, Bao Dai Palace was built from 1933 to 1938 is completed. Bao Dai Palace is designed in French architecture.

📍 **Lang Biang Mountain**

A majestic peak in the southern part of the country's Central Highlands. Known as the top of Da Lat, it is famous for its breathtaking panoramic views, lush greenery, and rich cultural significance.

## 4 DALAT – 134km – NHA TRANG

📍 **Truc Lam Pagoda**

One of the nicest temples in Vietnam, due to its stunning location on top of the hill, surrounded by hills and views on Tuyen Lam Lake, the most beautiful lake of Dalat.

📍 **Robin Hill (Included 1 way cable car)**

Dalat Cable car station is located at Robin hill, you can enjoy the panoramic views of Dalat City the journey.

📍 **Dantala Waterfall (Included 1 way Alpine Coaster)**

A very nice waterfall. Here you will be blessed with wild nature, experience the feeling of joining in an alpine coaster along the pine forest and flowers here.

📍 **Long Son Pagoda**

Known as the oldest temple in Nha Trang. This place is home to the world's biggest Buddha statue.

📍 **Ponagar Tower Temple**

Explore the wonderful Champa architecture as well as learn more about the history of the Cham people in this land.

📍 **Nha Trang Cathedral**

With typical Gothic Revival architecture and an eye-catching magnificent bell tower.

📍 **Tram Huong Tower (Agarwood Tower)**

📍 **Nha Trang Night Market**

Lively place with shops & stalls selling cap, clothing, footwear, toys, clothing, coffee & other goods. Here, you can savour the local cuisine, seafood.

## 5 NHA TRANG

📍 **Free at own leisure**

Plan your day trip

## 6 NHA TRANG ✈ KUALA LUMPUR

Transfer to airport for your flight back home with unforgettable memories.

※ Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation.



白沙丘 / White sand dunes



## 自费项目 OPTIONAL TOUR

<ul style="list-style-type: none"> <li>珍珠游乐场</li> <li>- 门票 + 双程缆车 USD38.00/人</li> <li>- 门票 + 双程缆车 含自助午餐 USD50.00/人</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Vinwonder Theme Park</li> <li>- Entrance fee with 2 ways cable car USD38.00/person</li> <li>- Entrance fee with 2 ways cable car + buffet lunch USD50.00/person</li> </ul>
<ul style="list-style-type: none"> <li>I-RESORT 热矿泥度假温泉</li> <li>- 热矿泥浴 USD15.00/人</li> <li>- 热矿泥浴含午餐 USD20.00/人</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Mud Bath at I-resort Nha Trang</li> <li>- Mud Bath with hot spring USD15.00/person</li> <li>- Mud Bath with hot spring + Lunch USD20.00/person</li> </ul>

## 行程亮点 HIGHLIGHT

<ul style="list-style-type: none"> <li>白沙丘 (含越野车)</li> <li>红沙丘</li> <li>美奈渔村</li> <li>仙女溪</li> <li>大叻公园</li> <li>灵福寺</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>疯狂屋</li> <li>达坦拉瀑布 (含单程过山车)</li> <li>龙山寺</li> <li>婆那加占婆塔</li> <li>芽庄教堂</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>White Sand dunes (Included ATV Quad Bike)</li> <li>Red Sand dunes</li> <li>Mui Ne Fishing Village</li> <li>Fairy Stream Mui Ne</li> <li>Dalat Flower Park</li> <li>Linh Phuoc Pagoda</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Crazy House</li> <li>Dantala Waterfall (Included 1 way Alpine Coaster)</li> <li>Long son Pagoda</li> <li>Ponagar Tower Temple</li> <li>Nha Trang Cathedral</li> </ul>
---	--	--	--

## 美食 GOURMET

越南烧烤 / 芽庄鱼饼米粉汤 / 海鲜自助餐

Vietnamese BBQ / Nha Trang Bun Ca / Seafood Buffet

			早餐 Breakfast	午餐 Lunch	晚餐 Dinner
D1	美奈 (1晚) Mui Ne (1 Night)	美奈特拉可塔度假村或同级 Terracotta Resort Mui Ne or similar	-	X	✓
D2	大叻 (2晚) Dalat (2 Nights)	大叻奇迹度假村或同级 Dalat Wonder Resort or similar	酒店 Hotel	✓	✓
D3			酒店 Hotel	✓	✓
D4	芽庄 (2晚) Nha Trang (2 Nights)	美利亚帝国酒店或同级 Melia Empire Hotel or similar	酒店 Hotel	✓	✓
D5			酒店 Hotel	✓	✓
D6	-	-	酒店 Hotel	X	X



灵福寺 / Linh Phuoc Pagoda



达坦拉瀑布 / Dantala Waterfall



芽庄鱼饼米粉汤 / Nha Trang Bun Ca

### 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。  
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

### 条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更改, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间, UVSB将保留更改或取消行程的权利。
- 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与UVSB团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、疾病、天气、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, UVSB一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条款, 请参阅单据背页或浏览 <https://ubingo.my/home/terms.php>
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd.

### Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.  
Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

### Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels, and transportation are subject to change without prior notice.
- UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in UVSB's tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://ubingo.my/home/terms.php>
- All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

### 越南团 - 附加条款:

- 所有行程以中文讲解为主。
- 如预订三人间, 提供的额外床垫为滚动式折叠床。
- 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。

### Vietnam Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on "roll-away" bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.

### Tentative Flight Details - Subject to Change

For Agent Use Only:

Updated Date: **AUG 2024**